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Abstract (en)
The binding packing contains a number of individual packs (2). In the region of one endface wall (13) of the binding packing there is a suspension
band (4). In the region of a cover wall (11) there is a surface sector (7) which can be torn out with the aid of a weakening line (3). Tearing around
the weakening line forms a removal aperture for the individual packs. The width of the tearable surface sector in the longitudinal direction of the
individual packs is about 70-140% of the length of the individual packs. The suspension band is fixed to the endface end of the sidewalls (12).

Abstract (de)
Weichfolien-Großgebindepackung (1) mit einer Vielzahl von Einzelpackungen (2). Im Bereich einer Stirnwand (13) der Großgebindepackung
(1) ist ein Aufhängeband (4) angeordnet, und im Bereich einer Deckwand (11), ist ein ab- oder aufreißbarer Flächenabschnitt (7) durch eine
Schwächungslinie (3) vorgesehen, damit im aufgehängten Zustand der Großgebindepackung (1) an dem Aufhängeband (4) Einzelpackungen (2)
mühelos entnommen werden können, ohne daß die Großgebindepackung (1) an Formstabilität verliert. <IMAGE>
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